

REVUE D'ÉCONOMIE POLITIQUE

ISSN 0373-2630

Vol. 131, n. 5, Septembre-Octobre 2021

[Consulta en línea desde Intranet](#)

Back to Front: The Role of Seminars, Conferences and Workshops in the History of Economics

Beatrice Cherrier, Aurélien Saïdi Back to Front: The Role of Seminars, Conferences and Workshops in the History of Economics. Preface to the Second Issue	723
<i>Allonger la focale : photographies des séminaires, des conférences et des workshops dans l'histoire de l'économie. Préface du second numéro</i>	
Peter J. Boettke, Alain Marciano, Solomon Stein They Never Walked Alone. Workshops, Seminars, Conferences and the Making of Virginia Political Economy.....	729
<i>They never walked alone. Ateliers, séminaires, conférences dans la constitution de l'école d'économie politique de Virginie</i>	
Ola Innset An Army of Fighters for Freedom. The social environment of the first Mont-Pèlerin Society conference.....	753
<i>Une armée de combattants pour la liberté. Le milieu social de la première rencontre de la société du Mont-Pèlerin</i>	
Robert W. Dimand The Cowles Summer Research Conferences on Economics and Statistics 1935-1940: Building a Community for Mathematical Economics and Econometrics	777
<i>Les Summer Research Conferences on Economics and Statistics de la Cowles, 1935-1940 : construire une communauté dévouée à l'économie mathématique et à l'économétrie</i>	
Nicolas Camilotto From Multidisciplinarity to Interdisciplinarity: on The Role of the Seminar as an Interface for Exchange. The case of the Seminar on Trust and Social change (1985-1986)	803
<i>De la multidisciplinarité à l'interdisciplinarité : du rôle des séminaires comme interface d'échanges. Le cas du Seminar on Trust and Social change (1985-1986)</i>	